

Diversey

丝洁牌 免过水 消毒洗手液

丝洁牌免过水消毒洗手液内含醇类，可杀灭肠道致病菌、化脓性球菌、致病性酵母菌和医院感染常见细菌。本品可用于酒店、餐饮、超市和食品饮料相关行业人员的手部消毒，也适用于手术前外科手消毒，以及消费者日常手部消毒。

优点

- 正丙醇和异丙醇的混合物,高效消毒
- 适合普通手部卫消毒和手术前外科手消毒
- 不含香精，也适合在食品加工领域使用
- 含润湿剂，避免刺激皮肤或令皮肤干燥



产品编号

5426511

100874704

包装规格

6 x 800mL

12x 500mL

丝洁牌免过水消毒洗手液

使用说明

使用丝洁牌免过水消毒洗手液前，彻底清洁手部并令其干透（可用丝洁牌清爽型洗手皂液清洗手部）。

普通手部消毒

用3毫升（按2-3次分配器）丝洁牌免过水消毒洗手液于手掌心；彻底搓擦双手，特别是指尖、指甲，指纹，最少作用1分钟；自然风干，无需过水。

外科手部消毒

从分配器中挤出本品 5 毫升（按 4 次分配器）于干净干燥的手上，并且如上所述彻底擦洗。擦干后，重复此程序，直至总接触时间不低于3分钟。

技术参数

外观	透明无色凝胶状液体	粘度 (mPas, 20°C)	180
相对比重 (20°C)	0.869	pH (原液)	7.0

以上数据取自正常生产，不可作为产品规格使用

安全操作及储藏资料

储藏时避免温度过高和过低。（温度在 -5°C ~ 40°C）
产品安全操作和废料处理的详尽资料请参见安全资料单。

Diversey

Soft Care Med H5

Soft Care Med is an alcohol rub, effective against virus, bacteria, fungi, yeast & mold. The product is suitable for hygienic hand disinfectant in hotel, restaurant, supermarket, F&B industry and also surgical hand disinfection.

Benefits

- Contains effective anti-bacterial agent
- Excellent cleaning performance
- Mild on skin
- Perfume free (suitable for use in food processing areas)



SKU Code

5426511

100874704

Pack Size

6 x 800mL

12x 500mL

Soft Care Med H5

Use instructions

Thoroughly clean and dry hands with a suitable mild hand cleanser, such as Soft Care Fresh before applying Soft Care Med.

Hygienic hand disinfection

Apply 3mL (2 to 3 shots from the dispenser) of Soft Care Med to clean dry hands and massage thoroughly into the skin, paying particular attention to fingertips, the nails and webs of the finger. After 1 minute, Soft Care Med alcohol evaporates leaving the skin dry and feeling soft and smooth.

Surgical hand disinfection

Apply 5mL (4 shots from the dispenser) of Soft Care Med to clean, dry hands and forearms and massage thoroughly into the skin as above. Once dry, repeat the procedure until a total contact time of 3 minutes is reached.

Technical data

Appearance	Clear colorless gel	Viscosity [mPa.s; 25°C]	180
Relative Density [20°C]	0.869	pH [neat]	7.0

The above data is typical of normal production and should not be taken as a specification.

Safe handling and storage information

Store product in its original package and put it away from extremes of temperatures (>-5°C and <40°C)
Full guidance on the handling and disposal of this product is provided in a separate Material Safety Data Sheet.